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Schriftelijke bijkomende vragen 

gemeenteraad 

26 mei 2020    

Vraag 1 Vraag raadslid Tondeleir i.v.m. steun Wetterse horeca 

De horeca is een van de laatste sectoren die, hopelijk vanaf 8 juni, geleidelijk aan zal mogen 

heropstarten. Ik trap een open deur in als ik zeg dat het water veel mensen in de horeca 

niet onder maar boven de lippen staat, nota bene in een sector met een hoog 

faillissementsrisico die het ook al voor deze crisis relatief moeilijk had. Een aantal onder hen 

overweegt om niet meer te herstarten en de signalen die we uit deze sector opvangen 

stemmen weinig hoopvol.  

 

We weten allemaal dat een gemeente zonder bloeiend horecagebeuren een bloedende 

gemeente wordt. Daarom stel ik voor om, uiteraard in nauw overleg met de Wetterse 

horeca, het idee van Koen Schoors, professor economie aan de UG, in Wetteren in de 

praktijk te brengen om zo met gerichte maatregelen de getroffen sector te ondersteunen 

dit door bijvoorbeeld een aantal parkeerplaatsen te schrappen (op bvb. Markt, Zeshoek, 

Stationstraat, Fl. Leirensstraat e.a. even goed ook buiten het centrum en in de 

deelgemeenten) en cafés en restaurants daar gratis terrassen te laten installeren zodat men 

op die manier extra inkomsten kan genereren uiteraard met het nodige respect voor een 

gezonde afstand.  

 

In het beste geval kan de gemeente ook praktisch bijspringen door gratis haar tafels en 

stoelen uit te lenen met, indien wenselijk, ook hulp door de mensen van de technische 

dienst. Ik mag hopen dat dit voorstel positief onthaald wordt en ook kan rekenen op de 

steun van de collega middenstanders zodat de solidariteit hier volop kan spelen. 

Vraag 2 Vraag raadslid Van Der Gucht i.v.m. beslissingen Covid-19 

Tijdens de vorige gemeenteraad zijn allerhande belastingvrijstellingen beloofd aan diverse 

sectoren? Ik denk maar de afschaffing van de terrasbelasting / marktrechten? 

  

Waarom staan deze niet geagendeerd op deze gemeenteraad? 

 

Wat met het betalend parkeren zal dit terug opgestart worden na 01/06? Of blijft dit duren 

tot na de koopjesperiode in augustus? 

  

Is er al iemand van de dienst lokale economie  of vrijwilligers vanuit de dienst economie  de 

handelaars die open zijn vanaf 11/05 gaan bezoeken om naar hen te luisteren?  

Eventueel afnemen van enqête / vragen naar hun noden?  

Vraag 3 Vraag raadslid Van Der Gucht i.v.m. facebookpagina Weg van Wetteren 
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Eerst en vooral wens ik de mensen die de filmpjes maken te feliciteren met  hun initiatief 

en de kwaliteit van de filmpjes.  

  

Ik stel me evenwel de vraag, nadat ik een paar ervan heb bekeken welke strctuur en 

strategie er inzit. 

  

Men begint met een bepaalde sector, in dit geval de horeca en take-away sector maar 

halverwege stapt men over naar de promotie van de detailhandel. Waarom worden de 

sectoren niet volledig afgehandeld? 

En welke sectoren komen aan bod? 

Ik heb die vraag reeds overgemaakt aan het diensthoofd, maar zonder gevolg. Ik merk nu 

zelfs dat er op 18 mei een filmpje wordt vertoond waarin een zaak met maatschappelijke 

zetel buiten Wetteren centraal staat. Dat lijkt me niet de juiste keuze. 

  

Mijn vragen zijn dus : 

  

o Wie bepaalt de volgorde van het verschijnen van de filmpjes?  

o Wie volgt de inhoud van deze pagina op?  

o Waarom wordt de take away lijst die door de lokale economie is gepubliceerd 

gewoon niet gevolgd?  

o Waar blijft de pomo voor de frituristen, pizza leveranciers, cafées die nu take away 

doen, …? 

  

Ik ben ervan overtuigd dat een en ander vol goede bedoeling steekt, willen we graag dat de 

middelen optimaal worden ingezet ter verdediging van de lokale handel. 

Vraag 4 Vraag raadslid De Pauw i.v.m. coronacrisis 

De coronacrisis plaatst ons allemaal, maar ook gemeentebesturen, zonder uitzonderingen 

voor grote uitdagingen. 

Deze speciale nooit geziene situatie vraagt desgevallend speciale misschien zelfs ongewone 

oplossingen. 

Niets is zeker en wat vandaag een mogelijke oplossing is kan morgen weer te niet gedaan 

worden. 

Belangrijk is dat we samen die oplossingen zoeken want de komende zomerperiode valt 

voor iedereen anders uit dan gedacht. 

Laat ons de krachten bundelen, iedereen, sommigen nog meer dan anderen, zijn in deze 

crisis, slachtoffer.  

Een aantal maanden geleden staken we de koppen bij elkaar en hebben een 

meerjarenplan opgemaakt. Het loont de moeite om gezien de situatie sommige acties 

vervroegd uit te voeren. 

Persoonlijk denk ik daarbij aan het aanbieden van publieke groene ruimtes, speel- en 

rustplekken in het bijzonder voor onze talrijke inwoners die zonder eigen tuin en wellicht 

zonder uitzicht op daguitstappen een troosteloze zomer in eigen buurt tegemoet gaan. 

Op welke manier denkt het bestuur hiermee aan de slag te gaan? 

Vraag 5 Vraag raadslid Colpaert i.v.m. introductie cadeaucheque 
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Naar aanleiding van mijn vraag op de vorige gemeenteraad voor het introduceren van een 

cadeaucheque van €25 per gezin voor iedere Wetteraar, pols ik graag even naar de stand 

van zaken. 

De schepen heeft op deze vraag niet geantwoord en is via een omweg begonnen over de 

cadeaucheque die versneld zal worden uitgerold met als streefdatum de kermis. De 

uitnodiging van deze commissie lokale economie hebben we reeds ontvangen, waarvoor 

dank.  

Graag maak ik de schepen hierop attent dat deze cadeaucheque, in schril contrast staat 

met mijn vraag en dit twee verschillende zaken zijn. De éénmalige toekenning van de 

cadeaucheque van €25 per gezin, alleen te spenderen bij de zelfstandigen die in 

aanmerking kwamen voor de hinderpremie, die  aangevraagd werd bij de Vlaamse 

overheid, staat in het teken van de coronacrisis. Deze cadeaucheque zullen we nu 

coronacheque noemen om geen misverstand te creëren met de cadeaucheque die 

gelanceerd zal worden in september. Het gemeentebestuur wil en zal inspanningen doen 

als financieel gezonde gemeente, indien dat gewenst zou zijn en daar zijn mogelijkheden 

voor. De woorden van de schepen zelf. Wel ik kan u zeggen dat daar inderdaad behoefte 

aan is.  

Vandaar hieronder nog eens mijn vragen, waar ik nog geen concreet antwoord op 

gekregen heb, maar ik herhaal die nog eens met plezier: 

• Is het mogelijk om een éénmalige gratis coronacheque van €25 per gezin te 

voorzien? 

• Zijn hier ondertussen al de nodige stappen voor ondernomen? 

• Wanneer zullen gezinnen deze éénmalige toekenning van de coronacheque 

ontvangen?  

• Welke budgettaire mogelijkheden zijn er ter beschikking, door evenementen die 

niet doorgaan? 

Tot slot zou ik nog willen toevoegen dat er reeds heel wat gemeenten een herstelplan klaar 

hebben. Waar wachten wij nog op? 

Vraag 6 Vraag raadslid Wijmeersch i.v.m. Kalkense Meersen 

In de notulen van 4 mei lees ik dat het ANB een advies vraagt over het 

toegankelijkheidsreglement Kalkense Meersen en dit gunstig geadviseerd is, mits enkele 

aanpassingen. Naar aanleiding van enkele recente ‘incidenten’ wou ik vragen of het 

mogelijk is om aan dit reglement ook specifieke richtlijnen inzake broedgebieden toe te 

voegen. Op deze manier zou men makkelijker kunnen verbaliseren indien er overtredingen 

zijn.  

Vraag 7 Vraag raadslid Wijmeersch i.v.m. postkaarten 

Wanneer iemand oude stadsgezichten en nostalgische beelden deelt op sociale media, is 

hier steeds heel wat reactie op en ziet men dat dit enorm geapprecieerd wordt door een 

grote groep mensen. Niet alleen herkennen oudere bewoners hun vroegere woonplaats, 

ook nieuwkomers kunnen zien hoe het er vroeger uitzag. Daarom mijn vraag, kunnen we 

dit online initiatief niet offline doortrekken? Daarmee bedoel ik dat we zulke mooie 

postkaarten reproduceren en deze op de grijze (electriciteits)kasten die her en der in de 

gemeente staan kleven. Ik stuur apart graag enkele voorbeelden door van verre 

‘buur’gemeente Aalst. (excuus voor de onscherpe foto) 
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Ook voor toeristen en toevallige passanten kan dit een leuke afwisseling zijn.  

 

  

Vraag 8 Vraag raadslid Lauwers i.v.m. project Christus Koning van Eigen Dak 

Vervangingsbouw 70 woongelegenheden + infrastructuur door 7 eengezinswoningen + 

77 appartementen (4 MV) - ref 4340/2017/0095/02 

De maatschappij Eigen Dak schreef in 2018 een ontwerpwedstrijd uit met als voorwerp 

de herinrichting en architectuuropdracht voor de site Christus Koning te Wetteren. In de 

pers vernemen we dat de sloop begint in 2021 en dat het project tegen 2025 
gerealiseerd moet zijn. 

De gemeenteraad van Wetteren stelt vertegenwoordigers aan in de RvB van Eigen Dak. 

Kan onze fractie een overzicht ontvangen van de vergaderingen waarop deze 

vertegenwoordigers aan de gemeente verslag uitbrachten van hun opdracht in deze RvB. 

Welke debatten zijn hierover gevoerd in de schoot van de gemeenteraad? Het betreft 

hier namelijk een strategisch belangrijke locatie en een grootschalig project met invloed 

op onze gemeente. Is er, gezien de nakende herinrichting van de Zuidlaan, een studie 

gebeurd over de meest ideale ontsluiting van deze wijk op de Zuidlaan. Zijn beide 
projecten op elkaar afgestemd?  

Vraag 9 Vraag raadslid D'Hauwe i.v.m. eenrichtingsverkeer Kele 

Op de digitale gemeenteraad van 28 april stelde de meerderheid voor om beperkt 

eenrichtingsverkeer in te voeren in de weg Kele. Deze weg wordt namelijk frequent 

gebruikt als sluipweg om vanaf de Brusselsesteenweg naar de Oosterzelesteenweg te rijden 

zonder langs het Bourgondische Kruis te moeten passeren. Uit de notulen blijkt dat dit 

door de 28 aanwezige gemeenteraadsleden werd goedgekeurd. Ook Open Vld keurde dit 

dus goed. Wij willen ons constructief opstellen en geven dus regelmatig het vertrouwen 

aan de meerderheid. Zij beschikken namelijk over alle mogelijk informatie waar wij niet 

eens kunnen van dromen: de ambtenarij, overleg met politie en hogere overheden, data 

waartoe gewone gemeenteraadsleden geen toegang tot hebben.  
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Nu worden collega Moschidis en ikzelf echter door meerdere aangelanden gecontacteerd. 

Blijkbaar is de buurt niet betrokken in dit onderzoek. En inderdaad, na onderzoek stellen 

we vast dat er wel samenspraak was met de lokale politie, het agentschap Wegen en 

Verkeer en de plaatselijke Chiro, maar blijkbaar niet met de buurt. Klopt dit? Waarom wel 

met de Chiro en niet met de bewoners en bedrijven? Dit strookt niet met de intentie van 

het bestuur om transparant en participatief te besturen. 

Volgens de pers zal een bewoner zelfs een rechtszaak starten tegen deze beslissing. Heeft 

de gemeente al nieuws hierover? Gezien deze nieuwe informatie willen we vragen om dit 

dossier met een frisse blik te herbekijken, eventueel in samenhang met een nieuwe 

ontsluiting van Kele op de Oosterzelesteenweg, want ongeacht de rijrichting in Kele blijft 

dit een gevaarlijke verkeerssituatie. Misschien komt er nu wel een bevredigende oplossing 

uit de bus. 

Vraag 10 Vraag raadslid Lauwers i.v.m. werkgroep corona 

Vermits dit bestuur bij haar aantreden plechtig beloofde om in haar beleid rekening te 

houden met alle stakeholders, oppositiepartijen en noem maar op, had Open Vld er het 

volste vertrouwen in dat we een uitnodiging zouden ontvangen om samen te werken aan 

het bestrijden van de gevolgen van de corona-pandemie. Zeker toen we merkten dat 

meerdere steden en gemeenten, waaronder onze buren in Laarne, deze stap zetten. Corona 

heeft immers geen politieke kleur en politici moeten zichzelf nu overstijgen, uit hun enge 

partijpolitieke denken stappen en, à la guerre comme à la guerre, samenwerken met de 

oppositie. 

Edoch, de Nationale Veiligheidsraad besliste op donderdag 12 maart tot een lockdown 

light, en vandaag, woensdag 20 mei, dus 70 dagen, of tweeëneenhalve maand, of 10 weken 

later, zoals jullie zelf verkiezen, wachten we nog steeds op die uitnodiging. Daarom zetten 

we nu zelf de eerste stap. Wij zijn bereid om met het bestuur samen naar oplossingen te 

zoeken voor de vele problemen. Maar de politiek kan dit niet alleen. We moeten alle 

geledingen van de maatschappij aanspreken: de armoedewerkgroepen, de 

jeugdbewegingen, de ondernemingen en zelfstandigen, de sociale huurders, noem maar 

op. We hebben enige schroom om voorbeelden te geven, omdat wie niet genoemd wordt 

misschien denkt de boot te zullen missen, maar dat is zeker niet zo. 

Onze fractie ging luisteren bij N-VA en bij Vlaams Belang, en we zijn tevreden te kunnen 

meedelen dat ze eveneens bereid zijn om inspanningen te leveren in een corona-

werkgroep. Denkt de meerderheid zo'n uniek samenwerkingsverband op te starten? 

Vraag 11 Vraag raadslid Bracke i.v.m. coronacrisis 

De corona crisis duurt nu reeds 2 maand, dit gemeentebestuur heeft ondertussen reeds 

verscheidene initiatieven genomen ter ondersteuning van onze bevolking, wij willen jullie 

hiervoor met onze fractie bedanken. 
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1 Niettegenstaande zijn er toch wel een aantal opmerkingen.  Op 10 mei stuurde ik jullie 

allen een mail met de opmerking dat het verplicht rechts afslaan in de 

centrumwinkelstraten en een parkeerverbod aanleggen in de winkelstraten pure pesterij 

richting handelaars was.  In de grootwarenhuizen zijn er vele malen meer bezoekers die 

elkaar naar hartelust kruisen, daar worden geen maatregelen tegen uitgevaardigd.  Dan 

stonden er opeens bloembakken op de geschrapte parkeerplaatsen.  Noch de handelaars, 

noch het schepencollege wist van iets.  Uiteindelijk zullen de bloembakken terug verplaatst 

worden en worden de parkeerplekken terug in gebruik genomen. 

 

Hoe is dit kunnen gebeuren? 

 

2 Inwoners bellen naar het algemeen telefoon nummer van het gemeentehuis om info te 

bekomen ivm wat wel en niet mag betreffende de corona maatregelen in onze gemeente 

en voor allerlei gemeentelijke info betreffende corona.  De receptionist kan niet op de 

hoogte zijn van alle maatregelen en zij kunnen hier soms niet op antwoorden, met als 

gevolg dat de vraagsteller het antwoord niet verkrijgt.  Dit leidt tot irritaties bij de inwoners.   

 

Wat zal het bestuur doen om betere informatie te verschaffen aan de inwoner, kan een 

personeelslid zich specialiseren in deze materie? 

 

3 Elke inwoner krijgt een gratis gemeentelijk mondmasker, vrijwilligers bellen aan en 

overhandigen de mondmaskers op veilige afstand. 

 

Waarom moet er aangebeld worden?  Dit zorgt voor veel tijdverlies, kunnen de 

mondmaskers niet gewoon in de brievenbussen gedeponeerd worden? 

 

4 Het komt meer en meer tot uiting dat kinderen het meeste lijden onder deze crisis.  Ze 

zien nu eveneens grotendeels hun zomervakantie in het water vallen, afgelaste 

sportkampen enzovoort.   

 

Welke maatregelen zal dit bestuur nemen om de kinderen in de zomervakantie activiteiten 

te laten beoefenen? welke extra inspanningen zullen jullie leveren via bijvoorbeeld de 

sportdienst? 

 

5 Of het openluchtzwembad “De Warande” al dan niet deze zomer zal kunnen openen, 

blijft een vraagteken.  Voormalig directeur Rudy Vanderheyden heeft evenwel een plan 

opgemaakt om het zwembad te kunnen openen voor een beperkt aantal bezoekers indien 

dit toegelaten wordt.  Vast staat dat er slechts een heel beperkt aantal mensen tezelfdertijd 

zal kunnen komen zwemmen (300 tal) 

 

De vraag hierbij is; kan het openluchtzwembad deze zomer enkel open gaan voor 

Wetteraars, voor grootouders uit Wetteren met kleinkinderen van buiten Wetteren en voor 

kinderen van buiten Wetteren die begeleid komen zwemmen via een sportkamp/ploeg.   

 

Het openluchtzwembad maakt een jaarlijks verlies van om en bij de 200.000€-300.000€, 

dit wordt reeds jaren enkel en alleen betaald door de Wetteraar.  In het verleden is er aan 

onze buurgemeenten, die om en bij tezamen 100.000 inwoners hebben, gevraagd geweest 
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om het openluchtzwembad mede te financieren door eveneens gratis zwembonnen aan te 

kopen voor hun inwoners.  Geen enkele buurgemeente is hierop ingegaan.  De gemeente 

Wetteren met zijn inwoners moeten zelf maar het verlies zien op te hoesten.  Wij denken 

dat het nu wel het moment mag zijn om een beetje chauvinistisch te zijn.  Wij willen 

weliswaar de kinderen uit de buurgemeenten niet vergeten en deze eveneens begeleid 

toelaten via clubs in het zwembad.  Indien we deze maatregel niet nemen, dan zal de 

Wetteraar amper aan zwemmen toekomen door de vele mensen die zullen komen 

zwemmen van buiten onze gemeente. De Wetteraar die reeds meer dan 50 jaar de 

verliezen ophoest.  Door deze tijdelijke maatregel zal de Wetteraar, terug ons zwembad 

leren kennen.  De Wetteraar die centraal moet staan in dit verhaal en op de eerste plaats 

moet komen. 

Vraag 12 Vraag raadslid Bracke i.v.m. Zuidlaan 

Vlaams Belang Wetteren haalde bij de gemeenteraadsverkiezingen van 2018 12,5 procent, 

bij de Vlaamse Verkiezingen haalde Vlaams Belang in onze gemeente 21%.  Wij 

vertegenwoordigen een aanzienlijk deel van de bevolking.  Heel veel vragen die we stellen 

op deze gemeenteraad worden door dit bestuur negatief beantwoord.  Als een aantal 

vragen dan toch positief worden beantwoord, dan komt het er gewoon niet van; 

    

1. Meer dan een jaar geleden stelde ik op de gemeenteraad de vraag om de 

vrachtwagenparkeerstrook in te korten waar het straatje Moeregem op de Zuidlaan 

uitmond.  

 

Schepen Van Heddeghem antwoordde positief, dit zou gebeuren. 

 

2. Meer dan een jaar geleden stelde ik op de gemeenteraad de zoveelste vraag om het 

kruispunt Massemsesteenweg/Zuidlaan gebruiksvriendelijk te maken voor mensen die zich 

verplaatsen in een rolstoel. 

 

Burgemeester Pardaen antwoordde positief, hij zou het nogmaals vragen aan AWV, indien 

AWV dit niet snel zou kunnen realiseren, dan zou de gemeente het zelf doen. 

 

3. Een jaar geleden stelde ik de vraag op de gemeenteraad om de sleuven die de 

vrachtwagens rijden in het onverharde gedeelte tussen de straat en fietspad te verharden. 

 

Schepen Van Heddeghem gaf mij gelijk en zou een oplossing zoeken samen met AWV. 

 

4. Meer dan een jaar geleden stelde ik de vraag om het parkeerreglement aan te passen 

zodat wagens “type lichte vracht” geldig kunnen parkeren in Wetteren centrum en ook op 

de Zuidlaan.  Wagens type lichte vracht mogen niet parkeren op de Zuidlaan en krijgen 

hiervoor een boete van de politiediensten. 

 

We zijn nu meer dan een jaar verder, uiteindelijk gaat het hier over kleinere. 

 

Mijn vragen hierbij zijn; 

1. Wanneer zal er iets gerealiseerd worden betreffende voorgaande punten? 
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2. Vinden jullie ook dat de redelijke termijn voor deze aanpassingen overschreden is? 

3. Welke termijn neemt de burgemeester in acht als hij “snel” benoemd?    

 

  
 

 
 

  

 

    

 

Vraag 13 Vraag raadslid Bracke i.v.m. Verbindingspad Westrem  Volkershouw-

Oudenhoek 

Op het verbindingsbaantje tussen de Volkershouw en Oudenhoek in Westrem is er nieuwe 

steenslag aangebracht om de putten op te vullen.  Toegegeven, het oogt fraai. 

 

Niettegenstaande is het de hel om er met de fiets over te rijden, zoniet onmogelijk door de 

grootte van de keien die zijn aangebracht. Tevens moet je stevige schoenen aanhebben om 

hierover te wandelen.  Nadat een aantal weken geleden het pad naast het oliemeersbeekje 
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in Massemen verkeerd is heraangelegd, merken we op dat dit pad ook niet volgens de 

regels van de kunst is aangelegd. 

 

Ik zou voorstellen aan schepen Claus/Van Heddeghem om in buurgemeente Sint-Lievens-

Houtem eens te gaan fietsen over de veldwegels.  Dit is een voorbeeld voor onze gemeente 

hoe je degelijk een onverharde wegel aanlegt zonder dat er voortdurend putten in 

ontstaan.  Het is onmiskenbaar vast te stellen dat de schepenen daar bekwamer zijn om 

paden te heraanleggen dan dit Wetters bestuur.   

 

Ik had nooit gedacht dat ik de partij groen&co op het matje zou moeten roepen omdat het 

milieu in het Oliemeerspad en de fietsers/wandelaars in de wegel aan de Volkershouw 

vergeten worden.   

 

 

Mijn vragen hierbij zijn; 

* Kan er in de toekomst kleinere steenslag gebruikt worden om een wegel te heraanleggen, 

zodoende het eveneens aangenaam is voor de fietsers en wandelaars? 

* Zal dit bestuur iets extra ondernemen om de huidige wegel toegankelijker te maken voor 

wandelaars en fietsers? 

 

   

 
 


